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  Zápis z mimořádného zasedání zastupitelstva obce Býšť  

konaného dne 28. 3. 2022 v Býšti 

Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů. 

 
Zasedání bylo řádně svoláno rozesláním pozvánek a plakátů. Informace o zasedání dle ustanovení § 
93 odst. 1 zákona o obcích byly zveřejněny na úřední desce OÚ včetně elektronické, a to po dobu 
nejméně 7 dní. 
  
Přítomni zastupitelé: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, 
Mgr. Jana Horáková, Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav 
Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. 
Ondřej Valenda, DiS 

Hosté: 0  

Přítomno 14 zastupitelů, tedy zastupitelstvo obce je dle ustanovení § 92 odst. 3 zákona o obcích 
usnášení schopné. Zasedání zastupitelstva obce se bude řídit jednacím řádem zastupitelstva obce. 

Zapisovatelkou jednání zastupitelstva byla jmenována paní Miloslava Vízková. 
 
Za ověřovatele zápisu byli navrženi Ing. Hubert Dostál a Mgr. Jana Horáková. Jiný návrh nebyl. 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana Horáková, Tomáš Ležík DiS., 
Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, 
MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Ing. Hubert Dostál 
Návrh byl schválen. 

Příchod v 19:03 p. Kamenický. Dále v zasedání pokračuje 15 zastupitelů. 

Do návrhové komise na usnesení ze zasedání zastupitelstva obce byli navrženi p. Karel Blažek a Ing. 
Pavel Loskot. Jiný návrh nebyl. 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana Horáková, 
Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, 
Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej 
Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen 
 
Program: 

1. Schválení smlouvy o společném zadávání veřejné zakázky s názvem „Modernizace silnice 
III/29823 Hrachoviště – průtah. 

2. Diskuse. 
 
Vzhledem k tomu, že se jedná o mimořádné zasedání zastupitelstva obce, nejsou do programu 
zařazeny zprávy rady obce a výborů zastupitelstva.  

Pí starostka všem poděkovala za plnou účast na tomto mimořádném zasedání. 

Pí Petříková navrhla rozšíření programu v bodě diskuse o projednání rozpočtového opatření č. II/2022 
(II. změna rozpočtu 2022). 

Rozprava: nebyla 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Býšť schvaluje program zasedání zastupitelstva obce 
rozšířený v bodě diskuse o rozpočtové opatření č. II/2022 (II. změna rozpočtu 2022) 

Hlasování: 
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Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana Horáková, 
Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, 
Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej 
Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
 

Program zasedání zastupitelstva byl schválen. 
Usnesení č. 09/03/2022 

Proti zápisu ze zasedání zastupitelstva obce ze dne 7. 3. 2022 neměl nikdo z členů zastupitelstva 
námitek, takže tento zápis je platný. 

1. Schválení smlouvy o společném zadávání veřejné zakázky s názvem „Modernizace silnice 
III/29823 Hrachoviště – průtah. 

Zastupitelstvu obce byla předložena ke schválení smlouva o společném zadávání veřejné zakázky 
s názvem „Modernizace silnice III/29823 Hrachoviště – průtah“.  

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o společném zadávání veřejné zakázky 
s názvem „Modernizace silnice III/29823 Hrachoviště – průtah“. 

Rozprava:  

Pí Petříková – vysvětlila, proč obec přistupuje ke společnému zadávání veřejné zakázky, a to 
svou stavbou autobusové zastávky a prodloužení chodníku v Hrachovišti. 

p. Bezouška – vznesl dotaz, proč tak náhle kraj realizuje zakázku, když jsme měli avízo na rok 
2024 nejdříve. 

Pí Petříková – ano, stavba měla být realizována nejdříve v roce 2024, ale pak na základě dalších 
jednání a šetření na místě a s ohledem na ničení majetku obce se SÚS domluvila s ŘSD na 
společném financování s tím, že obec bude financovat část dešťové kanalizace, která pak přejde 
do vlastnictví obce Býšť. Dále pak pí starostka opravila svou informaci pro pana Loskota, že 
vpusti dešťové kanalizace budou v majetku SÚS potažmo Pardubického kraje. 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, 
Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák 
DiS, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 10/03/2022 
    

2. Diskuse 

a) Rozpočtové opatření č. II/2022 (II. změna rozpočtu 2022) 

Zastupitelstvu obce byl předložen návrh na rozpočtové opatření č. č. II/2022 (II. změna rozpočtu 
2022) v tomto rozsahu: 

  příjmy          výdaje  

PD chodníky  370 000,00 Kč 

Humanitární pomoc             30 000,00 Kč 

celkem            0,00 Kč         400 000,00 Kč 

financování - 8115 400 000,00 Kč  

součet 400 000,00 Kč         400 000,00 Kč 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. II/2022 (II. změna 
rozpočtu pro 2022) 
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Rozprava:  

Pí Petříková – zdůvodnila, proč se obec rozešla s předchozím projektantem na chodníky, s tím že 
bylo znovu zadáno zadávací řízení. 

K bodu humanitární pomoci doplnila, že na základě informace z Pardubického kraje je možné, že 
bude muset obec na příkaz uvolnit tělocvičnu a KD v Býšti pro uprchlíky z Ukrajiny. Dále 
informovala o proběhlé sbírce pro uprchlíky. 

Pí Dubrovská – vznesla dotaz na cenu předchozího projektanta 

Pí Petříková – v roce 2018 to bylo ve výši 220 tis. Kč. 

p. Loskot – vznesl dotaz, jaký je termín dodání díla a jaký je rozsah chodníků v Bělečku 

pí Petříková – termín dodání je v září 2022, popsala dále představu chodníků v Bělečku, ale vše 
bude záležet na projektantovi, kde bude vůbec možné v Bělečku chodníky realizovat. 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, 
Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák 
DiS, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 11/03/2022 
 
b) Ostatní diskuse 

p. Mejzlík – vznesl dotaz na oprávněnost dopravního značení na místní komunikaci 
v Hoděšovicích k chatám, kde je zákaz vjezdu. 
Pí Petříková – cesta sice není ve vlastnictví obce, ale je v pasportu místních komunikací a 
vlastníci nemají oprávnění zde umístit toto dopravní značení bez předchozího povolení silničního 
úřadu a dopravního inspektorátu. 

 
Mimořádné zasedání zastupitelstva obce bylo zahájeno v 19:01 hod a ukončeno v 19:30 hod. 

Zastupitelstvo obce: 

Usnesení č. 09/03/2022 schvaluje program zasedání zastupitelstva obce rozšířený v diskusi o 
rozpočtové opatření č. II/2022 (II. změna rozpočtu 2022) 

Usnesení č. 10/03/2022 schvaluje smlouvu o společném zadávání veřejné zakázky s názvem 
„Modernizace silnice III/29823 Hrachoviště – průtah“. 

Usnesení č. 11/03/2022 schvaluje rozpočtové opatření č. II/2022 (II. změna rozpočtu 2022).
  

Zápis byl vyhotoven dne 28. 3. 2022 

Zapisovatel: Miloslava Vízková 
 
 
Ověřovatelé:  Mgr. Jana Horáková       Dne 6. 4. 2022 
 

Ing. Hubert Dostál     Dne 6. 4. 2022 
    
 
 
Romana Petříková v.r.       Roman Bezouška v.r.      
starostka                                        místostarosta         
 


